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	Coram:  LeBel, Karakatsanis and Wagner JJ.
	
	Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et Wagner

	
	
	

	BETWEEN:

Attorney General of Canada

Applicant

- and -

Anthony Barnaby

Respondent
	
	ENTRE :

Procureur général du Canada

Demandeur

- et -

Anthony Barnaby

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The respondent’s motion for an extension of time to serve and file a response to the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-005141-120, 2013 QCCA 1305, dated July 31, 2013, is granted without costs. This case is to be heard with David Caplin v. Minister of Justice of Canada (35527).
	
	JUGEMENT

La requête de l’intimé en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-005141-120, 2013 QCCA 1305, daté du 31 juillet 2013, est accueillie sans dépens. La présente cause sera entendue conjointement avec David Caplin c. Ministre de la justice du Canada (35527).
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